

INFLUENZA

PAPUA and NEW GUINEA (telegraphic information dated 9 September 1970). — An outbreak of influenza-like illness has been reported in the northern area of *Western District* and the southern area of *West Sepik District*. Both areas are located in a region close to the border of the *West Irian Province* of Indonesia. There are many deaths from pneumonia complications in one area.

The health administration has endeavoured to obtain specimens for virus isolation. The present disease is clinically similar to that observed in July in *Port Moresby* when a strain of virus A2/Hong Kong/68 was isolated.

GRIPPE

PAPUA et NOUVELLE-GUINÉE (information télégraphique en date du 9 septembre 1970). — Une poussée d'affections d'allure grippale a été rapportée dans la zone nord du *Western District* et dans la zone sud du *District de West Sepik*. Ces deux zones sont situées dans une région proche de la frontière de la Province indonésienne de *West Irian*. On a signalé de nombreux décès par complications pulmonaires dans une certaine zone.

L'administration sanitaire a entrepris d'obtenir des prélèvements pour isoler le virus. L'affection actuelle est semblable au point de vue clinique à celle qui fut observée en juillet à *Port Moresby* où l'on isola une souche de virus A2/Hong Kong/68.